
Commissie Samenleving van de Gemeente Zevenaar 

Betreft: nieuw subsidiebeleid Gemeente Zevenaar 

 

Geachte commissieleden, 

 

Met het nieuwe voorstel om de subsidie van Stichting Dorpshuis Angerlo te verlagen van                       
€ 19.041,00 in 2019 naar € 12.500,00 in 2021 stelt ons voor grote financiële problemen. 
 

Het Dorpshuis is vanuit de historie zeer sterk verbonden en verstrengeld met het 
verenigingsleven van Angerlo.  
Niet minder dan 20 verenigingen huren tegen een redelijk zakelijk tarief ruimten van het 
Dorpshuis. 
De consumpties die gebruikt worden, worden betaald op basis van horecaprijzen, zoals die 
in de vrije markt gehanteerd worden. 
Het Dorpshuis wordt gerund door een zevental betaalde krachten, waarvan één op fulltime 
basis en de rest op parttimebasis, samen met zo’n 20 vrijwilligers. Zij zorgen samen dat het 
geheel op het juiste niveau functioneert en dat in het kader van de leefbaarheid en 
toegankelijkheid, alle geledingen van de samenleving van Angerlo daar een plek vinden. 
 
Ons Dorpshuis staat midden in de Angerlose samenleving. Door het nieuwe subsidiebeleid 
worden wij niet één keer maar vanuit meerdere kanten benadeeld. 
 
Als voorbeeld wil ik noemen de nieuwe subsidie van Stichting Jeugd en Jongerenwerk in 
Angerlo. Deze stichting krijgt een daling van circa € 5.500,00 voor de kiezen. Het bestuur 
hiervan heeft ons al aangegeven om die reden grotendeels te stoppen met haar activiteiten. 
Doodzonde voor de jeugd van Angerlo en sterk negatief voor de leefbaarheid in Angerlo. 
 
Maar als wij als Dorpshuis zo’n huurder verliezen dan loopt de schade voor ons al snel op 
naar zo’n €11.000,00 à € 12.000,00. 
Wij hebben onvoldoende reserves om dit op te vangen dus om aan onze verplichtingen te 
blijven voldoen, zijn wij genoodzaakt de schade die wij lijden te verhalen op onze gebruikers, 
dus de verenigingen. 
Als wij bijvoorbeeld de muziekvereniging “Nieuw Leven” gaan vertellen dat ze circa                 
€ 2.500,00 à € 3.000,00 meer huur moeten gaan betalen, dan staan zij morgen ook bij jullie 
op de stoep. 
De rek bij al onze gebruikers (lees verenigingen) is er na deze subsidieherziening uit. 
Dus het verhalen van onze schade bij de verenigingen zal leiden tot een soort volksoproer. 
  
Want dit is de “doodsteek” voor de leefbaarheid van heel Angerlo. 
Ik heb wethouder Van Dellen op 12 december 2019 beloofd niet met het hele dorp te komen 
op deze avond als hij met een ander voorstel zou komen. 
Door zijn ziekte is het er kennelijk niet van gekomen om ons een ander voorstel te doen 
toekomen. Hier kan hij helaas niets aan doen en daarom hebben wij besloten om nu nog 
niet met het gehele dorp op het plein van het Gemeentehuis te gaan staan.  



Maar uit bovenstaande blijkt overduidelijk dat direct of indirect elke vereniging die van onze 
ruimte gebruik maakt omvangrijke schade gaat lijden. 
Dus het is wachten dat er meerdere verenigingen zullen moeten besluiten te stoppen. 
Hiermee kan ook ons bestaansrecht, voor Angerlo, komen te vervallen, terwijl het Dorpshuis 
juist een zeer belangrijke voorziening is voor leefbaarheid en cohesie van ons mooie dorp. 
 
 
 
Waar staat ons Dorpshuis voor: 

1. Vergroten van de leefbaarheid in Angerlo  
2. Zeer sterke samenwerking met het verenigingsleven van Angerlo 
3. Sociale cohesie in ons dorp 
4. Verbinden van mensen 
5. Verstrekken van veel vrijwilligerswerk 

 
 

Als wij ons hoofd niet meer boven water kunnen houden zal ons dorp letterlijk en figuurlijk 
in verval raken. Het is de doodsteek voor de leefbaarheid van heel Angerlo, haar rijke 
verenigingsleven en de inzet van vele vrijwilligers daarbij. 
 
Als ik nog terugdenk aan de opdracht die de toenmalige burgemeester De Heer van Vliet mij 
gaf bij de fusie van Angerlo met Zevenaar, schieten mij de tranen in de ogen als dit nieuwe 
subsidiebeleid doorgang vindt.  
De heer van Vliet zei: “Toon, houdt het hart (Dorpshuis) van Angerlo draaiend, want dit is 
een supermooi dorp waar veel gebeurt, een fijn verenigingsleven is en waar het fijn is om te 
wonen. In het plaatsje Valburg waar ik woon is er helaas niet goed opgelet. Al het geld ging 
naar Elst!!” 
 
Om de leefbaarheid van Angerlo te vergroten zijn wij ook bankverplichtingen aangegaan om 
onze huurder “Villa Pip” meer ruimte te geven. Zo kwam er ook een opvang voor de BSO. 
Dit heeft ertoe geleid dat meer jonge gezinnen konden blijven wonen of naar Angerlo (terug) 
kwamen. De school ondervindt geen krimp maar groei. Deze jonge mensen zijn ook van 
belang om oudere bestuurders van de verenigingen te vervangen.  
Dus als je het over vergroten van leefbaarheid hebt!! 
 
Tevens zijn wij bankverplichtingen aangegaan om het verbruik van elektra (we zaten boven 
de 55.000 kwh per jaar) te verminderen. Dus maar liefst 500 lampen vervangen naar 
ledverlichting. 
 
De pui bij “Villa Pip” moet vervangen worden. Het schilderwerk moet daar ook hoognodig 
gebeuren. Bij storm lekt het dak. 
 
Deze bankverplichtingen zijn vaste verplichtingen van ons Dorpshuis die wij niet kunnen 
verlagen. 
Op geen enkele wijze zijn wij hierbij geholpen door de gemeente Zevenaar. 
 
Zo kan ik nog wel een poosje doorgaan. 



Wij pleiten voor maatwerk ten aanzien van de nieuwe subsidieregeling. Geen dorpshuis of 
cultuurhuis is hetzelfde in onze gemeente. Hierover hebben wij al veel geschreven en 
gesproken met de gemeente Zevenaar. 
 
Laten we nu de handen in één slaan om samen te komen tot instandhouding van ons mooie 
dorp Angerlo met haar rijke verenigingsleven. Dit past uitstekend bij het coalitieakkoord. 
 
Als de gemeente Zevenaar de stichtingen Dorpshuis en Jeugd en Jongerenwerk gaat en blijft 
helpen, praten wij voor ons dorp Angerlo over circa € 13.000,00 - € 15.000,00. Dus waar 
hebben wij het over. 
 
Het kan niet zo zijn dat de wijziging van het subsidiebeleid de doodsteek is voor een actief 
dorp als Angerlo met haar rijke verenigingsleven. 
 
Toon Derksen, 
Voorzitter Stichting Dorpshuis Angerlo 
 
 
  


